
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 

onsdag den 15. juni 2022 

 

Afbud: 

Christian, Nikolaj, Thor 

 

 
Punkt Kommentarer 

18.00-18.10 
 

Nyt fra ledelse, Søren B/Anders 
(orientering) 
Værdiproces, rekruttering, 

Fremtidens Langebjerg, m.m.  
 

Rekruttering i gang. 2. samtale afholdes onsdag d. 22. juni. 

 

Værdiproces sat på pause til efter ny skoleleder er ansat. 

 

Fremtidens Langebjerg er sat på pause, da der pt. er stop for anlæg. 

Der kan være en bekymring for betydningen for fremtidens 

anlægsprojekter. Vi kan ikke rykke på kommunens nuværende tidsplan 

for Langebjergskolen. 

Idéer: 

Søgning af fonde og prioritere i ”need to have og nice to have”. 

Toiletter er et område, der bør have vores opmærksomhed. 

Vi skal overveje nøje hvad vi tager fat på, når vi ikke har en 

helhedsplan.  

Muligt tema til ny bestyrelse. 

 
Afgangsprøverne er nu afsluttede og med flotte resultater. 
 
Frank Heinrichas har sagt sin stilling op, og vi har ansat Lise Haaning 
Olesen, som har været vikar for Frank i år, hvor han har haft orlov.  
Lene Juul-Andersen har sagt sin stilling op.  
Vi har opslået en midlertidig ressourcepædagogstilling.  

 

18.10 – 18.15 
Nyt fra elever, Annika/Esther 
(orientering) 

Rigtig god afvikling af sidste skoledag efter normale vilkår.  
 
Møblerne i overbygningen er fortsat et tema for elevrådet.  
Kommentarer:  
Det koster 75.000-100.000 kr. pr. klasselokale for nye møbler.  
Overvejelse: Findes  der muligheder for at genbruge fra andre skoler, 
der er ved at skifte stadig brugbart møblement ud? 
 
Ønske om hygiejneprodukter på toiletterne.  

 

18:15 – 18:25 
Vikardækning, Søren B (beslutning) 
Tekst til kommentarer/beslutning 

 

Teksten har været forbi medarbejdergruppen og er godkendt i sin 
nuværende ordlyd. 
 
Kommentarer fra Skolebestyrelsen: 
1) Form: Ønske om ensartethed ift. andre principper. 
2) Opbygning/struktur – layout. 
3) Indledningen er resume af SB-møde. Skal det stå der? 
4) Det bør fremgå tydeligere, at der tilsigtes vikardækning på at alle 
årgange: Elever fra 0. til og med 5.årgang bør altid sikres vikar, med 
mindre hjemmet er orienteret om aflysning på forhånd. 
5) Drøftelse af vikardækning  ved længere varighed – herunder 
mulighed for uddannet personale. Ønske om præcisering af, prioriteter 
ved udmøntning af dækning – herunder kendte personale fra teamet. 
 
Anders og Sissel kigger på form (punkt 1-3) og rundsender. 
Gitte og Søren kigger på mulige ændrede formuleringer (punkt 4-5). 



18:25 – 18:35  
Økonomi, Søren B. (orientering) 

 

Budgetunderskud fra sidste år er på 678.000 kr og er forlods indregnet 
i årets budget. Det skal afvikles over 3 år.  
Vær opmærksom på, at der ikke er indregnet fx refusioner, 
kvartalsbestemt elevstøtte mm. i et omfang på ca. 1,4 mio (5,3%), 
hvilket påvirker forbrugsprocenten i positiv retning. 
Forventning til resten af skoleåret:  
Vi går ud i forventet underskud på 636.000 kr. i 2022, hvilket kan 
forklares med, at vi har for mange ansatte. Det skyldes, at vi pt. har 
mange udfordrede elever og en årgang, hvor vi kører med 
dobbeltbesætning.  Vi forsøger at justere og ikke genbesætte alle 
stillinger ved personaleafgang. 
 
Obs: el, vand og varme er en usikker post grundet de generelle 
prisstigninger, men vi forventer, at det er de reelle udgifter, der 
dækkes ved økonomisk overforbrug.  
 
Vi må max. lave underskud på 3%. Pt. er underskuddet på  2,4%. Vi har 
en forventning om  elevtilgang på ca. 15 elever. 
 

18:35 – 18:50 
Personaletrivsel, Søren B. 
(orientering/diskussion) 
 

 

Udsat. 

18:55 – 18:57 
Datoer for bestyrelsesmøde 2022/23 
Anders (beslutning)  

 

Er udsendt og tages op på første møde i den nye skolebestyrelse. 
Forslag skal måske justeres. 

18:57 – 19:00 
Mulige teamer for 2022/23, Anders  
(diskussion)  

 

Ordblindhed 
Fremtidens Langebjerg – herunder elevernes ønske om nye møbler. 
 

 

 
 


